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1. V Kinu Ptuj ne prodajajo kokic z razlago, da se lahko vsak gledalec popolnoma 

zatopi v film, brez motenj. Mislim, da vsak izmed nas ob besedi kokice prvo pomisli 

na kino. Veliko otrok bi rojstni dan praznovalo ob ogledu filma v Kino Ptuj, ampak 

otroci ne želijo v kino, kjer ni kokic.  

Predlagam, da se v Kino Ptuj uvede prodaja kokic in pijače, ker se bo na ta način 

povečala obiskanost. 

 
 

2. Zanima me ali imajo izvajalci zimske službe pri pluženju navodilo, da s samim 

pluženjem ne smejo zasuti dovoznih poti privatnih zemljišč? Občani opozarjajo, da 

se le-to v veliko primerih dogaja. Prosim, da se jih na to opozori. 

 

3. Občani opažajo, da bi naj voda iz javnega vodovoda vsebovala več klora kot ga je v 

preteklosti. Ali analize pokažejo večjo vsebnost klora? Če je dejanska vsebnost 

klora večja, bi prosil za podatek zakaj je temu tako? 
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